

No. 1259

**United Nations
and
Agency for the Prohibition of Nuclear Weapons in Latin
America and the Caribbean**

**Memorandum of Understanding between the United Nations (United Nations Regional Centre for Peace, Disarmament and Development in Latin America and the Caribbean) and the Agency for the Prohibition of Nuclear Weapons in Latin America and the Caribbean on joint cooperation measures and strengthening of the Nuclear Weapons Free Zone in Latin America and the Caribbean.
Geneva, 29 April 2003**

Entry into force: 29 April 2003 by signature, in accordance with article VIII

Authentic texts: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio*, 6 May 2003

**Organisation des Nations Unies
et
Organisation pour l'interdiction des armes nucléaires en
Amérique latine et dans les Caraïbes**

Mémorandum d'accord entre l'Organisation des Nations Unies (Centre régional des Nations Unies pour la paix, le désarmement et le développement en Amérique latine et dans les Caraïbes) et l'Organisation pour l'interdiction des armes nucléaires en Amérique latine et dans les Caraïbes concernant des mesures de coopération conjointes et de renforcement à la zone exempte d'armes nucléaires en Amérique latine et dans les Caraïbes. Genève, 29 avril 2003

Entrée en vigueur : 29 avril 2003 par signature, conformément à l'article VIII

Textes authentiques : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office*, 6 mai 2003